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SPM-I.0003.31.2020

Pan
Krzysztof  Rąkowski
Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Pabianicach 

W  odpowiedzi  na  interpelację  Radnego  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  Pana  Piotra

Różyckiego  z  dnia  15.09.2020  r.  w  sprawie  remontu  chodnika  przy  stacji  rowerów  miejskich

na ulicy Grota Roweckiego uprzejmie informuję, że stan techniczny tego chodnika jest mi znany. 

Ze względu na fakt, iż do chwili obecnej nie była procedowana stosowna Uchwała Rady

Miejskiej przekazująca środki z Funduszu Inicjatyw Lokalnych na remonty dróg i chodników nie

jestem w stanie określić jakie remonty zostaną wykonane. 

Gdyby okazało się, że nie jest możliwe wykonanie wszystkich zaplanowanych remontów w

roku 2020 będą one kontynuowane w roku 2021. 

     PREZYDENT
MIASTA  PABIANIC

Grzegorz  Mackiewicz


